



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田田徑密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kln Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk
hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: nts@hkssf.org.hk
ntpsac@hkssf.org.hk

2020 – 2021 年度中學學界體育比賽及相關安排

鑑於疫情持續不穩定，以及教育局宣布所有面授課堂及校內活動暫停，而康文署的體育場地和設施亦暫停開放至另行通告，經中學體育理事會議決，有關 2020 – 2021 年度中學學界體育比賽及相關安排如下：

1. 取消 9 月及 10 月份舉行的中學學界體育比賽；
2. 有關 11 月或以後之活動安排，將會待面授課堂及校內活動全面恢復後，最快三個星期後才會展開；
3. 原定分別於 8 月 28 日及 9 月 4 日舉行的港九／新界地域參賽學校代表大會將會取消，有關報名事宜的通告將連同中學體育運動比賽手冊於 9 月上旬郵寄予各會員學校；
4. 有關學生運動員網上註冊系統將暫停開放至另行通告；
5. 所有學界體育比賽之最新安排，將以本會官方網頁公布為準。

此致

各中學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年八月十八日

To: Principal and P.E. Panel of all member secondary schools

Arrangements for Secondary School Sports Competitions 2020 – 2021

In view of the unstable epidemic situation, and having regard to the EDB announcement that all face-to-face classes and on-campus activities have to be suspended, as well as the sports venues and facilities of LCSD are temporarily closed until further notice, the Secondary School Sports Council has deliberated on the following arrangements for secondary school sports competitions in 2020 – 2021 season :

1. Secondary school sports competitions scheduled in September and October will be cancelled ;
2. The activities scheduled from November onwards will commence no earlier than three weeks after the resumption of face-to-face classes and on-campus activities ;
3. The General Sports Meetings for HK Island & Kowloon and New Territories scheduled on 28 August and 4 September respectively will be cancelled. Circular on matters related to sports entry together with the Secondary Schools General Information Booklet will be posted to all member schools in early September ;
4. The Student Athletes Online Registration System will be suspended until further notice ;
5. Latest arrangements for all sports competitions will be announced on the official website.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 18 August 2020